
Bijlage 1. 
 

 
 

Commissie Bestuur en Strategie 19 februari 2024 
 
Agendapunt 10. Zienswijzeverzoek van de Kaderbrief 2025 Veiligheidsregio Brabant-
Noord (VRBN) 
 
 
Vragen D66 naar aanleiding van de commissievergadering op 19 februari.  
 
Naar aanleiding van de commissievergadering van gisteren hebben wij een aantal aanvullende vragen 
die we graag beantwoord willen zien door het college. Het gaat om het agendapunt van de kaderbrief 
van de Veiligheidsregio.  
 
Op basis van de antwoorden zullen we beslissen of we alsnog op dit agendapunt terug willen komen 
tijdens de raadsvergadering. 
 
 
Onze vragen zijn: 
 
1. Hoe verhoudt het advies van het college om een positieve zienswijze af te geven zich ten opzichte 

van de brief van de financiële wethouders? (Graag antwoord na collegebespreking en voor de 
raadsvergadering) 
 
Antwoord: De strekking van de brief van de portefeuillehouders financiën is: ‘Gezien de financiële 
verwachting voor de komende jaren verwachten wij van de gemeenschappelijke regelingen een 
kritische blik op uw begroting voor 2025 en terughoudendheid ten aanzien van nieuwe 
beleidsvoornemens. Concreet betekent dit, dat wij ervan uitgaan dat u dekking van nieuw beleid 
vindt binnen uw eigen begroting. Natuurlijk respecteren wij de afspraken over loon-/prijsindexatie 
(bijvoorbeeld in CAO’s) en kan de huidige systematiek worden voortgezet.’ 
Zoals aangegeven in het raadsvoorstel (kernargument 1.2) bevat de Kaderbrief 2025 van de 
Veiligheidsregio geen voorstellen voor nieuw beleid of nieuwe uitgaven. De toegenomen kosten 
zijn het gevolg van de indexeringen, waarvan de portefeuillehouders financiën en het college 
aangeven, dat zij die afspraken respecteren. Deze brief past daarom naadloos op de positieve 
zienswijze. Een amendement van uw raad om de positieve zienswijze(s) uit te breiden met zinnen 
van de bovengenoemde strekking kunnen wij onderschrijven. 

 
2. Hoe verhoudt het collegeadvies om een positieve zienswijze af te geven zich ten opzichte van de 

meerjarenbegroting waarin we voor 2025 een te kort hadden staan van 1.872.410 euro? Zijn we 
niet geld aan het toezeggen wat we niet hebben? Hoe onderbouwt het college dit? 
 
Antwoord: Op dit moment is de ambtelijke organisatie bezig met het in beeld brengen van het 
financiële perspectief voor de komende vier jaar in Bernheze. De kosten van gemeenschappelijke 
regelingen zijn verplichte kosten, die wij als zodanig opnemen in de kadernota. Een ongewijzigd 
structureel niet sluitend meerjarenperspectief betekent, dat wij de komende jaren keuzes moeten 
maken. 

 

3. Deze vragen gelden ook voor de andere kader nota's die op de agenda staan. En daarin is de 
aanvullende vraag of het mogelijk is om een totaaloverzicht te maken van de financiële 
toezeggingen die gedaan worden in deze stukken voor 2024, 2025 en verder. En om inzichtelijk te 
maken wat de impact hiervan is op de meerjarenbegroting. 
 
Antwoord: De consequenties brengen wij voor u in beeld bij de Kadernota 2025.  


